
      

 

Esitys kuulemistilaisuuden järjestämisestä velkualaisille ja 
livonsaarelaisille Kummelin tulevaisuudesta 

Varha on päättänyt lakkauttaa palvelunsa (Velkuan terveysasema, Velkuan asumisyksikkö) Velkuan Kummelissa 
syyskuun loppuun 2025 mennessä. Paikallisia mietityttääkin nyt, mitä tapahtuu Kummelin tiloille, niiden 
käyttötarkoitukselle ja myös kunnallisille palveluille tulevaisuudessa. Kummelilla on ollut sen perustamisesta 
lähtien tärkeä paikka alueen asukkaiden toiminnallisena ympäristönä sekä arjen palveluiden tarjoajana. Alueen 
asukkailla on nyt suuri huoli siitä, mitä tulevaisuudessa tapahtuu.  

Esitämme, että Naantalin kaupunki järjestää kuulemis- ja keskustelutilaisuuden Velkuan ja Livonsaaren alueen 
asukkaille Kummelin tulevaisuudesta ja sen tilojen käyttötarkoituksesta, jotta paikallisten ääni – joiden elämään 
rakennuksen tulevaisuus konkreettisesti vaikuttaa - saadaan kuuluville sen tulevaisuutta suunniteltaessa.  Kuten 
Naantalin kaupunki omassa strategiassaan haluaa todeta: ”Kuulemme ennakoiden asukkaita ja yrityksiä 
asukkaiden ja yritysten olosuhteisiin vaikuttavissa asioissa” ja ”…asukasraateja hyödynnetään aktiivisesti 
strategisissa kysymyksissä”. Esitämme, että kaupunki järjestää tilaisuuden Sinervolla tai Velkuan koululla.  

 

Velkuassa 26.1.2025 

Velkuan saaristolaisyhdistyksen hallituksen puolesta  

Johanna Antila, pj  Raimo Lehtimaa, vpj. 

Pro Sinervon hallituksen puolesta 

Pirjo Järvenranta, pj Kirsti Martikainen, vpj. 

Livonsaaren kyläyhdistyksen hallituksen puolesta 

Leena Heikkilä, pj.  Virve Myllymäki, vpj. 
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Naantalin kaupunginjohtaja 

Naantalin kehittämispäällikkö 


